
Verslag schoolraad 16 november 2020 

 

1. Goedkeuring vorig verslag   

ok. Goedgekeurd 

 

2. Telling 1 september 

2019: 373 leerlingen 

2020: 370 leerlingen 

Leerlingenaantal blijft quasi stabiel 

 

3. Inschrijvingen  

Niet alle klassen zijn volzet. Hier en daar zijn er nog plaatsen vrij. 

De schoolraad is akkoord om de inschrijvingsperiode/ digitale 

aanmelding te laten verlopen zoals vorig schooljaar. 

Capaciteit : 46 KO / 50 LO 

Er wordt een subsidie aangeboden aan scholen om een digitaal 

aanmelding/inschrijving  platform aan te schaffen voor 2022. 

Toch blijft de aankoop van dit pakket te duur voor onze school 

alleen. Voorlopig huidig systeem behouden. 

 

4. Verkeersveiligheid: FLUO-dag 

Actie op 16 nov. 2020 

- 2/3 van de leerlingen liet zich ZIEN in fluo uitrusting 

- Er werd gestart met dans en lied + stickeractie 

FLUO-straat: oudercomité bezorgde mensen (uit de zone 30 in 

Kerkhove) kaartje + affiche 

De bedoeling was affiche of fluohesje zichtbaar op te stellen aan 

woning. 

Tips:  

• bij Bina flyer legggen+ wat vestjes erbij 

• misschien meer/duidelijke info geven aan buurtbewoners 

• actie vroeger aankondigen 

• volgend jaar: fluo-hesjes geven (duurzaam) 

• periode duidelijk specifiëren 

• zone uitbreiden van FIDES tot aan M-Elise? 

        Akrenbos kleuters 

 Suggestie: Signalisatie-paal (zone 30) verzetten naar begin straat. 

 

5. Samenwerkingsafspraken CLB 

Positief advies 

6. Pedagogische studiedag 25 november 



Deze studiedag werd verplaatst naar 12 mei 2021 

Dorien dankt de schoolraad voor het snelle en positieve advies van 

de schoolraad hieromtrent. 

 

7. Type-lessen  

Deze zijn verplaatst naar eind maart/begin april (indien corona het 

dan toelaat) 

 

8. Stand van zaken nieuwbouw Akrenbos 

De opstartvergadering met Haviland zou doorgaan in jan. 2021 

Werkgroep samenroepen vóór januari 

Bouwdossier moet binnen juni 2021 

Eerste steen: 2023  instapklaar:  2024 

Tip: overleggen met collega van Cindy, die het traject van een 

bouwdossier heeft doorlopen. 

 

9. VARIA: 

- Ouders informeren ivm nieuwbouw?  

➔ Nog te vroeg om IEDEREEN te informeren, wel buurtbewoners 

en inwoners van Bever via infoblad. 

 

- Niet-respectvol omgaan met materiaal school door CHIRO 

Er werd vastgesteld dat de chiro met tafels uit de refters van de 

school zat te “sleuren” over het kaatsplein!  

➔ Leiding contacteren en afspraken maken. 

 

- SINT-bezoek 

Komt niet live op bezoek, maar digitaal 

 

- Kan je aan bouwdossier nog iets wijzigen na indienen?  

Neen 

 

 

Dank aan Els voor het organiseren van deze online 

vergadering! 


